【導生周活動 → 『導師與我』抽獎來囉!】

Ⅲ 活動時間:114/09/22 (一) ~ 09/26 (五)

⊘ 活動頁面:點我參加



活動方式

完成 1個任務 + 2個小問答,就有抽獎機會!

⑥ 任務 (擇一完成 + 上傳照片)

- 1. 與導師合照(實體 or 視訊同框都可)
- 在教師節活動攤位寫卡片給導師,並與卡片合照(正反面皆可)
 ※照片上傳即視同同意學輔中心用於官網宣傳或成果報告

- 1. 擇一作答:「導師說過令我印象深刻的一句話」或「我想給導師的一句話」
- 2. 寫上您現任北醫導師姓名

普 活動獎品

獎項	獎品	名額
頭獎	星巴克 150 元飲料券	20名
特獎	7-11 禮券 100 元	32名

■ 得獎公告

- ◆ 電腦亂數抽獎 · 10/07(二) 17:00 前公布於學輔中心官網與 FB。
- ◆ 得獎者請於 10/13~10/24,08:00-17:00 攜帶學生證至學輔中心簽名領獎。

活動聯絡人:學輔中心 李欣潔心理師

email: hicindylee@tmu.edu.tw 電話: 02-27361661 分機 2232

【Advising Week ❖ "My Mentor & Me" Lucky Draw!】

Event Period

Sep 22 (Mon) - Sep 26 (Fri), 2025

Sevent Page: [Click here to join]



How to Join

Complete 1 task + 2 short questions to enter the lucky draw!

Task (choose ONE + upload a photo)

- 1. Take a photo with your mentor (in person or online).
- 2. Write a card to your mentor at the Teacher's Day booth and take a photo with it (front or back).

* By uploading your photo, you agree that the Student Counseling Center may use it for the official website or reports.

Answer Two Questions

- 1. Choose ONE to answer:
 - "A sentence from my mentor that impressed me the most"
 - "A message I want to give to my mentor"
- 2. Write the name of your current TMU mentor.

Prizes

Prize	Reward	Winners
Grand Prize	Starbucks NT\$150 drink voucher	20
Special Prize	7-11 NT\$100 gift card	32

■ Winner Announcement

→ Oct 7 (Tue): Winners will be randomly drawn and announced on the Counseling Center website & Facebook by 17:00.

→ Oct 13 - Oct 24 (08:00 - 17:00): Winners, please bring your student ID to the Counseling Center to sign and claim your prize.

Event Contact Person: Counseling Center Psychologist, Cindy Lee

Email: hicindylee@tmu.edu.tw

Phone: +886-2-27361661 ext. 2232